

NSR海外 I 2023第19届新丝路 国韵花样年华模特大赛 New Silk Road Flowery Age Cheongsam

Talent Competition

澳大利亚墨爾本赛区报名表 Melbourne • Australia Register Form



参赛费用 Fee

- (1)报名费\$50 (2)模特专业培训课程4次&一次大彩排\$150。(每节课2小时)
- (1) Registration Fee \$50 (2) Four Training (2 hours) Courses and a rehearsal \$150

姓名 / Chinese Name	English Name		
出生日期 Date of Birth	年龄 AGE	性别 F/M	身高(cm) Height
运 动项目 Sport	电子邮箱 E-mail		
移动电话 Mobile No	联系电话 Residential Tel		
住址 Address			

同意自責书

本人:	身份证号	同意
4 H 4 L	(PL### 1. ## 70.14 (II. #1. 1/2 1/4 1/4 1/4 1/4 1/4 1/4 1/4 1/4 1/4 1/4	

自愿参与2023新丝路国韵花样年华模特大赛,我提供的資料是真实和正确的。

本人承诺参与宣传演出,并同意使用我的姓名、照片、肖像和一些视频记录在适当的节目和出版物中宣传本次活动和为主要赞助商的商业宣传。 本人在比赛赛事中,我将负责我个人人身安全和受伤保险及一切经济损失。如在活动期间发生的任何事故和伤害,将放弃向主办方要求赔偿的权利, 我同意在赛事期间和所有比赛结束后的6个月内,未经主辦方事先同意,不作为参赛者参加类似赛事或为其他公司和组织宣传

Agreement with Self-responsibility

I ID Agree

to participate in the 2023 New Silk Road Flowery Age Cheongsam Talent Competition (Melbourne Australia)

报名地址 Address: Suite 4/19 Ellingworth Pde Box Hill VIC 3128

The information I provided is true and correct.

I undertake to the participation in the promotional performances for the benefit of the event. I agree to use my name, photos, portraits, and some of the video recordings to promote for the event and major sponsors for their business promotions in the appropriate programs and publications. I shall be responsible for my personal insurance, and financial loss.

I shall be responsible at my own risk for my personal safety and injuries in the competition. I shall waive my right to claim for compensation from the organizer for any accidents and injuries that occur to and from and during the event. I agree not to participate as a contestant in similar events and promote for other companies and organization during the events and 6 months after all competitions are completed without our prior consents

本人签名: 日期: 年 月 日 Signature of me: Date: / /

联系电话 Mob: 0418 882 202 | 电邮 Email: amm818i@gmail.com | 官网Website: asian-multimedia.com.au

填写表格并签名后,和近期正面全身照片1张面交到上述报名地址,或可通过Email交表报名,上传照片。

After you fill and sign the form, please email or hand it over in person to above address, with your recent full body photo.

| 澳洲訊報